
 
 
  
 

 
 
 
 
 
 

 
  2025 מרץ 02ראשון   יום

 6 ישיבה – הוועדה לאיכות הסביבה 

  נוכחים:  

  חברי הועדה:
  ליאור זיוון (יו"ר הועדה)

  תמיר יונגר (חבר מועצה, סגן יו"ר הועדה)
  סגנית ראש מועצה) חברת מועצה, דפנה בן ארי (

  רון עזני (חברת מועצה) מיכל או
  (נציגת איכות סביבה ארצי) נירית אלון 

  מיכל זיו (נציגת איכות סביבה מקומית)
  ת)יכות סביבה מקומיליאת הדר (נציגת א

  רגב גולן (מנהל אגף שפ"מ) 
  

  : ומשתתפים נוספים משקיפי ציבור
  הועדה החקלאית)  יו"ר( יחיעם אלטשולר 

  שקיפת ציבור)מיקי חיימוביץ' (מ
  רון זליגמן (משקיף ציבור)
  שביל סובב בנימינה)  ותמוביללימור רוטיץ' (תושבת ומ

  תושב) נועם ריכטר ( 
  

  עדכוני ועדות: 

 עדכנה מיכל זיו (יו"ר תת הועדה)  –  אנרגיות מתחדשות 

o ל  ע   אג' לקוט"ש6מיה האורבנית של הועדה בהמתנה לאישור תוכנית המתאר ולקבלת הפר
 אג' על האגירה. 15הייצור ו

o  ליאור יבדוק עם אבישי הגזבר לגבי התקדמות גגות סולארים על מבני ציבור 

  עדכון תמיר יונגר (יו"ר תת הועדה)   – עצים 

o מתנה וטרם התקבלה תשובהל הקורא עדיין בההקו  65"ל תת 

o   בזמן ההמתנה לאישור הקול הקורא הועדה תבחן פרויקט נטיעות במסגרתו המועצה תספק את
 ם לטעת ולתחזק את ההשקיה של העצים הרלוונטים נדבי רכז מתהעצים והועדה ת 

o  תמיר לבדוק את . ועצי מורשת יש לגבות בהחלטת מועצה את השימור של עצים לשימור  
 . ות בינוי עתידיות המשמעויות מבחינת תוכני

 עדכון נירית אלון (יו"ר תת הועדה)  –  נחלים 

o  עקרונות לכיסוחים של גדות הנחל. מסתמן שמגיעים  רשימת   –ילוט בנחל עדה מתקיים פי
 ) חקלאים, פעילי סביבהרשות ניקוז, להסכמות בין כלל הגורמים הרלוונטים בתחום ( 



 
 
  
 

 
 
 
 
 
 

 
o בשימוש הגובר במגבונים שגורמים  המאבק  ו תרבות  ך ואירועי חינו  ול צלול סוכם שיקודמו מ

ים לחפש פתרונות לנושא הפיקוסים בהרחבה  במק'ביל צלול מסייע ב. ולסתימות במערכת הבי 
עדה שמקשה על הקמת מערכת ביוב להחלפת בורות הספיגה במקום. ניטור המים של    בגבעת

ערוצי הנחל ייעשה מול איגוד ערים שירכזו את הפרויקט והעבודה מול כלל הרשויות שבשטחן  
 זורמים הנחלים. 

o  מרץ.  27-29אירועים באגן הנחל בץאריכים  50של התנינעדה, למעלה מ 7שנה 

 יו"ר תת הועדה עדכון דפנה לב ארי ( –  מחזור ופסולת ( 

o   .הקומפוסטרים סוף סוף נמצאים בישורת האחרונה וחלוקה תתחיל בשבועות הקרובים 

o  ינות. מיפוי במושבות לקראת שיפוץ הפנעשה  – המחזור פינות 

o  ת וגזם. שיאפשרו הפרדה טובה יותר של פסולת גושי  פתרונו תמחפשים 

  ר תת הועדה) רון זליגמן (יו" עדכון של  –  תוכנית אקלימית לרשות

צפות,  הועברה מצגת של נושאים שמצריכים טיפול כחלק מההיערכות למשבר האקלים שיביא איתו ה
  , פגיעה פוטנציאלית באוכלוסיות מוחלשות שיש למפות וכד' פוטנציאל לשריפות

ליאור  נושאים שיש לתת עליהם את הדעת בהקשר של משבר האקלים ו עם ה Google Formשרון יכין סוכם  
  יישב עם שי קדם בכדי למפות את המענים הקיימים ולהבין מהם החוסרים מבחינת היערכות. 

  

ונים של תכנון. הצפי הוא שהשביל  העבירה מצגת על שביל סובב בנימינה שנמצא בשלבים אחרמור רוטיץ' לי
  חנך בחודשים הקרובים, כולל אפליקציה שתאפשר לנווט בו.  יי

  . ורבת בתכנון ותפיץ את המסרים כאשר הכל יהיה מוכןהמועצה מעלאחר הישיבה גיל עדכן ש

  


